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ACTA NÚM. 58 
 
 

Comissió de Transferència de 
Coneixements i Projectes Estratègics: 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Paqui Blázquez Caro, en substitució de 
Ramón Vilanova Arbós 
Jordi Carrabina Bordoll 
Joaquín Gairín Sallán 
Jordi Hernández Sánchez 
Amparo Huertas Bailén  
Virginia Luzón Fernández 
Raquel Piqué Huerta 
Armand Sánchez Bonastre 
Albert Teixidó Palazón 
José Tejada Fernández 

A Bellaterra, a les 15.30 h del dia 13 de febrer 
de 2020, es reuneixen en sessió ordinària, a 
la sala de juntes del Rectorat i sota la 
presidència del vicerector d’Innovació i de 
Projectes Estratègics, Francisco Javier 
Lafuente Sancho, els membres de la 
Comissió de Transferència de Coneixements 
i Projectes Estratègics assenyalats al marge. 

 
S’han excusat d’assistir a la reunió José Francisco Pérez Hernández, Maria Saña Seguí, Xavier 
Vergé Mestre i Ramón Vilanova Arbós. No hi assisteixen Ismael Iván Blanco Fillola, Iván Martínez 
Flores, Carles Pedret Ferré ni Sergi Olvera Maneu. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Carme Nogués Sanmiquel, adjunta del vicerector d’Innovació 
i de Projectes Estratègics, i Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la Recerca. 
 
Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones.  
 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2. Informe dels vicerectors. 
3. Baixes de laboratoris de prestació de serveis. 
4. Assumptes de tràmit. 
5. Torn obert de paraules.  
 
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
  
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
    
Per assentiment, la Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes Estratègics de 
la UAB acorda aprovar l’acta corresponent al dia 20 de novembre de 2019. 
 
 
2. Informe dels vicerectors 
 
El president informa que es compleixen els terminis fixats per a la implementació del programari 
de gestió de la recerca (CRIS). En aquest sentit, transmet que hi ha una nova versió a punt de 
sortir i s’espera que a principis de març de 2020 estigui totalment operatiu. També explica que 
investigadors del CREAF van guanyar un ajut de la darrera convocatòria Severo Ochoa, i que 
s’ha creat un clúster en matèria de clima i medi ambient entre CREAF i IRTA. També exposa que 
els dies 23 i 24 de gener de 2020 els vicerectors d’Innovació i de Projectes Estratègics, i de 
Recerca i de Transferència de Coneixements van anar a Brussel·les per conèixer el futur projecte 
Horizon Europe, el qual té previst destinar recursos per import de 100 mil milions d’euros, repartits 
en diferents pilars. Afegeix que la sortida del Regne Unit de la Unió Europea no implica la 
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disminució del programa. Així mateix, informa sobre l’assistència a París a l’acte de presentació 
d’una infraestructura europea transversal en què participa la UAB. D’altra banda, comenta la 
reunió que va tenir lloc amb la rectora i el conseller Puigneró per parlar de l’accés a internet per 
part de la UAB, com a resultat de la qual la UAB té garantides dues connexions de fibra òptica, 
cosa que implicarà multiplicar per vint la velocitat i amb dues entrades, la qual cosa trigarà un 
any, aproximadament.  
 
El president dona la paraula al vicerector de Recerca i de Transferència, el qual informa sobre la 
promulgació de la nova Llei catalana de la ciència, en la qual es vol ressuscitar la CIRIT, com a 
organisme de coordinació interdepartamental en matèria de recerca i innovació. El vicerector 
afegeix que es vol establir un capítol d’especialització estratègica sobre recerca de les 
universitats i, en aquest sentit, transmet que sembla que es vol donar reconeixement a instituts i 
departaments universitaris sobre la recerca que duen a terme i que ha de servirà per dotar-los 
de recursos extres. Així mateix el vicerector informa sobre la reunió mantinguda entre diversos 
vicerectors de les universitats públiques catalanes amb el director general de Recerca, en la qual 
es va parlar del sistema de finançament variable a les universitats públiques (PROFOR). 
Reconeix que el model actual té mancances i que respon a necessitats antigues del sistema 
universitari català, motiu pel qual ara es busquen altres criteris de valoració de les universitats. 
Afegeix que aquest model servirà a la Generalitat per aplicar-lo a accions competitives futures 
en matèria de recerca, com pot ser la convocatòria FI. Així mateix, en relació amb la convocatòria 
Beatriz Galindo, transmet que han arribat set peticions d’investigadors sènior i vuit 
d’investigadors júniors, els quals caldrà prioritzar. En aquest sentit, recorda que els criteris de 
selecció seran els que es van utilitzar per a les convocatòries Talent.   
  
El president obre un torn de paraules, en què es pregunta sobre l’estat de la darrera convocatòria 
del Proof of Concept. Es respon que hi havia una data aproximada de resolució de la convocatòria 
de 45 dies, la qual està subjecta a la disponibilitat dels avaluadors externs, i que, per tant, encara 
no s’ha resolt. 
  
 
3.  Baixes de laboratoris de prestació de serveis 
 
El president dona la paraula a la senyora Nogués, que exposa que es volen suprimir els 
laboratoris de prestació de serveis següents:  
 
- Laboratori de Simulació de Dinàmiques Sociohistòriques (annex núm. 1). 

 
- Servei Multimèdia Jurídic (annex núm. 2). 

 
Per tot això, en vista de les consideracions anteriors i a proposta del vicerector d’Innovació i de 
Projectes Estratègics, la Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes 
Estratègics de la UAB acorda, per assentiment:  
 
PRIMER.- Aprovar la supressió del LABORATORI DE SIMULACIÓ DE DINÀMIQUES SOCIO-
HISTÒRIQUES i del , del SERVEI MULTIMÈDIA JURÍDIC.  
  
SEGON.- Encarregar el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
  
 
  
4. Assumptes de tràmit 
 
No n’hi ha cap. 
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5. Torn obert de paraules 
 
La senyora Piqué pregunta per la possibilitat de preseleccionar un grup de persones que puguin 
ser contractades com a personal de capítol VI quan la Universitat tingui la necessitat efectiva de 
contractació. S’exposa que actualment la UAB triga al voltant de 40 dies a fer la contractació de 
capítol VI però que té l’objectiu d’arribar a 21 dies. S’identifiquen tres circumstàncies que generen 
retards en la gestió: la verificació per part de l’Àrea de Personal dels perfils i les categories que 
es convoquen, els tràmits d’audiència en casos d’exclusions de participants i el termini de 
valoració de les propostes presentades per part dels grups de recerca. El vicerector transmet que 
si les borses de treballadors es convoquen de manera avançada a la necessitat de la contractació 
no sempre se seleccionarà el personal amb el perfil que després es necessitarà, la qual cosa 
obligaria a confeccionar moltes borses de treballadors. En aquest sentit, es valora com a dubtós 
el fet que el sistema de creació de borses doni resultat.  
 
El senyor Carrabina pregunta si s’ha posat a disposició dels investigadors fulls de temps per a la 
gestió de projectes europeus. Es contesta que n’hi ha un, però que serveix per a un projecte 
determinat i actualment es treballa amb el CSUC per aconseguir un model de full de temps que 
serveixi per gestionar un conjunt de projectes diferents alhora.  
 
 
A les 16.35 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari        Vist i plau 
         El president 
 


